
REFERAT FAU-MØTE 31.10.23

TIL STEDE:
Arne Olsen, May Britt Kalvik Hosøy, Atle Brudvik, Kjetil Mortensen.

1. MØTEREFERAT
Referat fra møtet 26.09.23 ble godkjent.

2. REKTOR INFORMERER

KVALITETSOPPFØLGINGSMØTE 2024:
- FAU er invitert til kurs i forkant av kvalitetsoppfølging.

May Britt Hosøy og Arne Olsen stiller i møtet (11.01.24 kl 18.00).
- Kvalitetsoppfølgingen skal gjennomføres før april.
- Formålet med møtet er å ta et overordnet blikk på skolens resultater

over tid, som grunnlag for drøftinger i kvalitetsoppfølgingsmøtet.

OPPUSSING AV SALHUS SKULE
- Det har vært et sluttmøte med tre alternativer.
- Det skal besluttes hvilket alternativ som skal sendes videre til

kommunen.
- Oppussing og samme areal som tidligere, eller oppussing med utbygg.
- Ønske om at de yngste elevene får bli på skolen på

Gamleskulen/Nyeskulen i byggeprosessen.

NYNORSK LITTERATUR
- Veldig mange populære bøker/serier er ikke utgitt på nynorsk, de blir

kun utgitt på bokmål.
- Skolen har fått tilskudd på kr 50 000,-
- Helene Ødven har spilt inn ideer til rektor.
- Påvirke forlagene til å utgi bøker på nynorsk.

POLITIET: FOREBYGGENDE ARBEID
- Alle skolene i regionen har fått henvendelse om å snakke med elever på

6. -7. trinn om kriminalitet. Holdningskampanje.
- Bakgrunnen er at de opplever en stor økning i tyveri og ran blant

mindreårige i Bergen, Askøy og Øygarden.
- Politiet oppfordrer nå barne- og ungdomsskoler i bergensområdet til å

ta opp temaet med elevene sine, slik at de skal forstå alvoret.



3. OVERFØRINGSMØTE MED TIDLIGERE FAU-LEDER
- Info om pågående saker og arbeid i FAU.
- Gjennomgang av årshjul og erfaringer fra tidligere år.
- Vi må prioritere hvilke saker som haster, og se på hva som kan vente.
- Nytt FAU har nettopp fått tilgang til dokumenter fra tidligere FAU.

4. ÅRSHJUL
- Det skal finnes et tidligere årshjul som vi må gå gjennom.

5. JULETREFEST
- Pleier å være en onsdag. Vi har sendt forespørsel til Salhus Turn om å få

låne Salhushallen. Bekreftet at vi kan bruke hallen 13. desember.
Planlagt nissetur/juniorklubb må derfor flyttes.

- Vi tar et eget møte 7. november kl 20.00.

6. 17. MAI
- 17. mai: Årets 17. maikomité må starte arbeidet.
- Vi må gå gjennom tidligere dokumenter og få oversikt over

arrangementet.

7. ØKONOMI - STATUS
- Ny kasserer må kontakte tidligere kasserer for gjennomgang av

økonomi.

8. EVALUERING HALLOWEEN
- Vi ska�et nok vakter for 4. - 7. trinn.
- Viktig at det står tydelig i invitasjonen hvem som skal samle inn navn på

vakter. Klassekontakter/FAU-representanter.

9. JUNIORKLUBB

- FAU bør ikke drifte dette. FAU er et lovbestemt organ, ikke et frivillig
organ. Bør være en foreldregruppe utenom FAU. Konflikt pga tilskudd
fra kommunen.

- Anita Wiik har penger fra tidligere, skal ordne opp med Elisabeth Selvik
Nielsen/Anne (Salhus Turn)

- Anne (som mor 4. trinn, ikke som FAU-medlem for 2. trinn) og Elisabeth
Selvik Nielsen har satt opp en plan for høsten 2023.
Denne er sendt til foresatte i Vigilo.

- Anne ordner med nødvendige innkjøp.



10. UNDERSØKELSE FUG
- FAU-leder har gjennomført undersøkelsen.

11. ANDRE AKTUELLE SAKER
- Hjertesone
- Sykkelstativ
- Utlån av skolen til bursdager etc
- Temakveld foresatte i regi FUG
- Facebook-side for FAU? Vi ser på det i neste møte.

Neste møte: 28. november kl 19.00

Referent: May Britt Kalvik Hosøy

📧 Kontakt oss på fau.salhus@gmail.com

mailto:fau.salhus@gmail.com

